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O nočni trgovini
Konec decembra je delegat konfe-

rence delegacij Časopisno grafično
podjetje Delo zastavil na zboru zdru-
ženega dela občinske skupščine na-
slednje delegatsko vprašanje: Ali se
za Bežigradom res gradi trgovina, ki
bo odprta 24 ur na dan?«

• Na občinskem komiteju za druž-
benoekonomske odnose so odgovorili,
da takšne trgovine ne bo. Trenutno na
območju naše občine ne gradimo no-
bene trgovine Pred dvema letoma je
Gospodarsko razstavišče res poskuša-
lo v paviljonu Jurček odpreti »drug-
store«, trgovino, ki bi bila odprta pozno
v noč, a ne vso noč. Vendar se nismo
uspeli dogovoriti s sozdom Emona, Tu-
di na mestnem komiteju za preskrbo,
trgovino, gostinstvo in turizem nič ne
vedo o takšni trgovini. čeprav so se
pred leti dogovarjali o uresničenju
takšne zamisli s sozdom Emona

OD KOD DENAR ZA CERKEV
IN DŽAMUO?

»Kdo bo financiral gradnjo kultnih
objektov, konkretno rimokatoliške
cerkve in džamije islamske verske

skupnosti?« je vprašal delegat konfe-
rence delegacij UNIS Tovarna opreme
Savlje. Ali ne bi bilo bolje obnoviti se-
danjo cerkev na Žalah?«

• Občinski komite za urbanizem,
gradbene zadeve, komunalrio in sfano-
vanjsko gospodarstvo je odgovoril, da
je bilo vprašanje izgradnje obeh kuttnih
objektov v Ljubljani prisotno že vrsto
let. V vseh preteklih letih je bilo predla-
ganih več možnih lokacij, dokler se po-
litični aktiv mesta Ljubljane ni aprila
1980 opredelil za lokacijo na območju
vstopnega dela na pokopališče Žale.
Pri uresničitvi te naloge so vseskozi
sodelovali komisija za odnose z verski-
mi skupnostmi, občinska konferenca
socialistične zveze, rimokatoliška ver-
ska skupnost in islamska verska skup-
nost ter pristojni upravni organi Beži-
grada in mesta Ljubljane.

Oba kultna objekta. to je rimokatoli-
ško cerkev in džamijo, bosta d/radili ri-
mokatoliška verska skupnost in islam-
ska verska skupnost iz lastnih sredstev
ter bosta tudi prispevali sorazmerni del
stroškov za ureditev stavbnega zemlji-
šča, kot vsak drug investitor za svoje
objekte, Obstoječa cerkev Svetega
Križa na Žalah bo obdržala funkcijo

cerkvenega poslovilnega obreda na po-
kopališču. za kar je bila postavljena, so
odgovorili na pristojnem občinskem
korniteju.

VIŠJE PRISPEVNE STOPNJE
Na februarskem zasedanju zbora

združenega dela bežigrajske občinske
skupščine sta delegaciji Slovenijalesa

- - konference delegacij številka 30 in
Elme iz Črnuč zastavili dve delegatski
vprašanji, ki zadevata spremembe pri-
spevnih stopenj samoupravnih In-
teresnih skupnosti in ugotovili, da po-
menijo krepak poseg v socialno var-
nost delavcev.

• Že na samem zasedanju je o pove-
čanih pgspevnih stopnjah spregovoril
tudi predsednik izvršnega sveta beži-
grajske občinske skupščine Jurij Za-
vec. Pojasnil, je, da se od začetka tega
srednjeročnega obdobja in na podlagi
zakonodaje, ki ureja področje svobo-
dne menjave dela, prispevne stopnje
ugotavljajo in opredeljujejo na skupšči- •
nah ustreznih sarnoupravnih interesnih
skupnosti. Zato bi morali vsa vprašanja
o višjih prispevnih stopnjah praviloma
naslavljati na delegate ustreznih in-
teresnih skupnosti Poleg tega je tova-
riš Zavec poudaril, da je nivo prispevnih
stopenj za občinske samoupravne in-
teresne skupnosti na ravni leta 1982,
Obremenitve dohodka so nastopile pri
tistih samoupravnih interesnih skupno-
stih, ki imajo republiški značaj


